
Verslag van de Algemene Ledenvergadering van 15 oktober 2022 

Aanwezig: 43 leden 

 

1. Opening 

De voorzitter, de heer Jan den Biggelaar heet allen welkom.  
Hij is blij dat na de beëindiging van de coronamaatregelen alle activiteiten van de vereniging weer 
volop draaien. Het opleven van het virus blijft echter als een donkere wolk boven ons hangen. Het 
blijft onzeker hoe zich dit verder gaat ontwikkelen. Hij wijst op het belang van vaccinaties en andere 
maatregelen zoals afstand houden, mondkapjes gebruiken, handen wassen enz. om het virus minder 
kans op verspreiding te geven. 
Mogelijk is de angst voor een nieuwe golf reden dat de opkomst vandaag wat minder is dan 
gebruikelijk.  
 
2. Notulen Algemene Ledenvergadering van 23 april 2022 
Er zijn geen opmerkingen of aanvullingen. Daarmee worden de notulen onder dankzegging aan de 
secretaris vastgesteld. 
 
3. Mededelingen 
De voorzitter wijst op de mogelijkheid van korting op de premie van de aanvullende zorgverzekering 
bij VGZ en CZ. De jaarlijkse contributie van Wijnu ad. € 25,-- wordt terugbetaald als de verzekering bij 
een van deze verzekeraars wordt afgesloten via een collectieve verzekering bij KBO Brabant.  
 
4. Begroting 2023 
De penningmeester, de heer Harry Kalis geeft aan dat de begroting is opgesteld op basis van de 
huidige inzichten maar dat er ook enkele onzekerheden zijn. Deze hebben te maken met mogelijke 
prijsstijgingen en de dreiging van een nieuwe coronagolf die invloed kan hebben op de doorgang van 
activiteiten. 
Hij licht enkele begrotingsposten toe. 
De contributie van € 25,-- zal waarschijnlijk niet aangepast behoeven te worden. Er is sprake van een 
goede financiële reserve waardoor eventuele tegenvallers kunnen worden opgevangen. De subsidie 
van € 4.000,-- bestaat uit een bijdrage van de Rabo-clubkaart, subsidie van KBO Brabant en een 
bijdrage van de gemeente voor de activiteiten van de ouderenadviseurs. 
Bij de uitgaven is ten opzichte van 2022 sprake van een stijging van de huurkosten, die mede wordt 
veroorzaakt door gestegen energieprijzen. Ook de kosten van het bulletin zijn hoger door stijging van 
de papierprijzen. 
De begroting sluit met een negatief saldo van € 5.500,--. Dit tekort kan worden gedekt uit de 
financiële reserve.  
 
5. Ledenwerving 
De voorzitter deelt mede,  dat het bestuur besloten heeft om in het voorjaar van 2023 een 
ledenwerfcampagne op te zetten. De verenging heeft weliswaar nog bijna 2000 leden maar hij 
voorziet door de stijging van de gemiddelde leeftijd van de leden een afname in de nabije toekomst. 
In de publicaties zullen we benadrukken dat de vereniging veel te bieden heeft voor senioren. Wijnu 
is een bloeiende vereniging met veel activiteiten en druk bezochte themabijeenkomsten. 
De gedachte is om een open dag te houden zoals ook in 2020 is georganiseerd.  
Hij wijst op een discussie die binnen het bestuur van KBO Brabant speelt over de naamgeving. Er leeft 
binnen de verenigingen in Brabant een opvatting dat de K van katholiek niet meer past in deze tijd. 
De gedachte is dat senioren met een andere geloofsopvatting mogelijk niet geneigd zijn om lid te 
worden van een plaatselijke KBO-afdeling. Een groot deel van de verengingen is echter van mening 



dat de naam KBO gehandhaafd moet blijven. Omdat wij al jaren geleden hebben besloten tot een 
naamswijziging is deze discussie voor ons niet relevant. 
 
6. Activiteiten 2023 
De voorzitter geeft aan dat het bestuur open staat voor nieuwe activiteiten. In augustus is tokken als 
nieuwe activiteit gestart waarvoor al direct veel belangstelling is. Hij noemt enkele voornemens die 
mogelijk volgend jaar worden uitgevoerd zoals een reis naar Lourdes, excursies naar bedrijven, een 
vitaliteitsdag en een verkeersmarkt waar met name aandacht zal worden besteed aan de 
fietsveiligheid van ouderen. 
 
Hij nodigt de leden uit om met ideeën te komen voor nieuwe activiteiten en themabijeenkomsten. 
De heer Jan van Erp biedt zich aan om als gids te fungeren voor een ommetje Veghel. 
Mevrouw Francien Waals geeft aan dat jaren gelden veel ommetjes werden georganiseerd en dat 
daar altijd veel belangstelling voor was. Zij doet een pleidooi om deze activiteit weer terug te 
brengen. 
Mevrouw Maria Kalis stelt voor een excursie te organiseren naar de kaasboerderij in Erp. 
 
De voorzitter bedankt de sprekers voor hun ideeën en geeft aan deze in het bestuur verder te zullen 
bespreken.  
 
7. Rondvraag 
Mevrouw Ria van Heessel: 
Zij merkt op dat in de activiteitenkalender mevrouw Rini van den Brand als contactpersoon voor het 
dansen op zaterdagavond is vermeld. Voorheen werden Jan en Ria van der Heijden genoemd. 
Mevrouw Van den brand geeft aan dat dit een foutje is en in het volgende bulletin wordt 
gecorrigeerd.  
 
De heer Leo Derksen: 
Hij geeft aan dat hij al twee keer is uitgeloot voor een busreis en vraagt of bij grote belangstelling 
niet meer bussen kunnen worden ingezet. 
Mevrouw Van den Brand antwoordt dat het uitgangspunt is dat in principe elke inschrijving voor een 
reis wordt gehonoreerd. De laatste jaren is echter sprake van een tekort aan buschauffeurs waardoor 
de busmaatschappij maar telkens één bus heeft kunnen inzetten.  
 
8. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en nodigt alle aanwezigen uit om samen gezellig een drankje te 
nemen en bij te praten. 
 
 
Ton van Eijk 
secretaris 


